香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

物業管理(住宅) Property Management (Residential)

銅獎 Bronze Award





新鴻基地產成員 A member of Sun Hung Kai Properties 啟勝管理服務有限公司 愛琴海岸

Kai Shing Management Services Limited Aegean Coast

啟勝管理服務有限公司旗下的愛琴海岸致力推廣「愛●惜●自然」的訊息。除了鼓勵員工 積極參與環保工作外,公司亦透過舉辦一系列的活動及講座,鼓勵住戶「惜物減廢」, 向社區散播綠色種子。

Aegean Coast of Kai Shing Management Services Limited is dedicated to spreading the message "Love Our Nature". Apart from encouraging staff to participate actively in environmental activities, it also encourages residents to "use less, waste less" and sow the green seeds in the community through a series of activities and seminars.



舉辦「廢油回收助環保」運動,為住戶及會所回收廢油,轉化為生物 柴油。

Launching Waste Oil Recycling Campaign to collect waste oil from residents and the clubhouse for conversion to biodiesel.



設立員工環保意見收集箱,鼓勵員工提出 創新的升級再造建議。

Placing a staff suggestion box on environmental protection to encourage staff to propose innovative upcycling ideas.



舉辦各類教育活動,培養住戶的環保意識。 Organising different environmental education activities to foster residents' awareness on environmental protection.